
Protokół  Nr 70 / 2010
z posiedzenia Komisji Komisji Finansów i Inwestycji 

odbytego w dniu 11 maja 2010 roku.

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Gminy Celestynów.

W posiedzeniu udział wzięło 7 członków Komisji oraz zaproszeni goście wg listy obecności. 

Przedstawiciele Urzędu Gminy:  Skarbnik gminy – Agnieszka Kurek, Wicewójt Wojciech Nastula, 

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkaniowej  i  Ochrony  Środowiska   -  Paweł 

Tomala.  

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji - Piotr Rosłoniec.  

  Proponowany porządek posiedzenia:

1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzenia KFiI.

2. Analiza sprawozdania Wójta z wykonania budżetu za 2009 rok (min. główne inwestycje 

gminne).

3. Sprawy różne.

Ad.pkt 1.
Protokoły z dwóch ostatnich posiedzeń Komisji zostały przyjęte jednogłośnie.

Ad.pkt 2.
Pani  Skarbnik  Agnieszka  Kurek  przedstawiła  główne  elementy  sprawozdania  z  wykonania 

budżetu za 2009 rok.

Pan Paweł Tomala omówił realizację poszczególnych inwestycji w 2009 roku.

Komisja  wnioskowała do Wójta o przedstawienie informacji  z jakich inwestycji  zrezygnuje aby 

wypełnić  lukę w budżecie na kwotę ok.  300 tys.  zł,  wynikającą z przeniesionych  z roku 2009 

zobowiązań  (zapłaconych z tegorocznego budżetu)?

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Przewodniczący Komisji zapytał  czy urzędnicy dostali  polecenie od Wójta niepokazywania  na 

Komisji Radnym dokumentów.

Wicewójt Wojciech Nastula odpowiedział, że nie.



Komisja  wnioskowała  o  przedłożenie  na  jutro  do  Biura  Rady  kopii  korespondencji  z  SPZOZ 

odnośnie nie udzielonej przez Wójta a zapisanej w budżecie dotacji dla tej placówki w roku 2009.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt 3.
Komisja wnioskowała o przedstawienie planu działania (zakresu robót, terminu, kosztów) wobec 

planowanej przebudowy przedszkola w Celestynowie w roku 2010.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja wnioskowała o wyjaśnienie jak się ma brak planu zagospodarowania przestrzennego w 

Celestynowie, do budowy nowego pawilonu na terenie bazarku w Celestynowie.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja wnioskowała o przedstawienie na kolejnym posiedzeniu Komisji jakie czynności zamierza 

podjąć Wójt w 2010 roku w celu realizacji nastepujących inwestycji: budowa kanalizacji – Zadanie 

X, budowa kanalizacji  – IX, budowa drogi po kanalizacji  – ul.  Szkolna oraz termomodernizacja 

Zespołu Szkół.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

                                                                         Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji

                                                                                             Piotr Rosłoniec

Sporządziła:

Katarzyna Świderska


